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Referat Haustmøte Alpint, Sandane 26.10.2019 
 

Til stede:  

Roger Ellingsrud, Magne Hofslundsengen, Nina Munthe Olsen, Vidar Taklo, Peder Felde, 

Fabian Bergquist, Anders Felde, Per Asbjørn Felde (ledet møtet), Geir Angedal, Signe Marie 

Hauge, Ingrid Narum (sak 10), Øyvind Hopland, Hallvard Nygård. 

 

SAK 1: Godkjenning og innkalling og saksliste. 

Ingen bemerkninger. 

 

SAK 2: Valg av referent. 

Nina Munthe Olsen. 

 

SAK 3: Orientering frå Haustmøte i NSF. 

Info fra arbeid i komiteen 

• Opprettholder fluorforbud - og ingen fare ved kjøp av brukte ski, men husk å bruke ren 

børste. 

• Kulturprosjektet – tankegangen er åpenhet og inkludering i alle ledd og på alle nivå- 

«hvordan vil vi ha det». Fokus på framsnakking og at vi skal ha det kjekt i lag.  

• Til de som har FIS-løpere – Til våren vil NSF gå for totalforbud mot shopping av FIS-poeng 

i utlandet. 

Sportslig status FIS/landslag 

• Ny struktur på landslag – kategoriserer i 3 ulike nivå; A, B og C. Løperne på nivå C må vise 

til resultat ihht til vedtatte krav, og man vil på den måten sikre at nye løpere får slippe til. 

Det jobbes med å få inn et D-nivå, men det er på sikt, og når økonomien tilsier det. 

• Mer fartstrening i NSF regi av skigymnas 

Bakgrunn; Vanskelig for det enkelte lag å få dette til alene, slik at NSF nå vil legge til rett 

for dette, og vil bli gjennomført som samlinger. 
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Bama 

• Åpnes opp for flere deltagere – 1100 stk. Påmelding åpner 1. des og avsluttes 31.12 

Donald Duck 

• Max 140 deltagere per klasse 

• ikkje lengre mulig å redusere klassen i 2 omgang. Men kan være at forholdene gjør at TD 

velger noe annet. 

Landsrenn 2021 

• Hovedlandsrennet til Vassfjelllet  

• Telenor i Wyller.  

Annet 

• Snøhallen på Lørenskog åpner 15. jan, dette er kun første byggetrinn 

Rennreglementet – nytt/endringer 

• alle under 12 år får starte dersom de kommer for sent til start. 

• Markering av løyper - SuperG skal merkes tilsvarende som for utfor 

• Besiktigelse – Skal forgå kun en gang  

• HL 15-16 år- kretsparallell skal gjennomføres 

• Snudd resultatliste skal også gjelde for Landsfinale ikke bare HL 

• Løper som har blitt hindret – for barn tom 12 år skal det vises smidighet mht til reglene 

med opptråkk osv. 

• Nytt ved 1 staurs SL tilsvarende regel mht opptråkk som ved 2 staurs. Spm kva med 

vertikal, langsving og hårnål hvor det er 2 staurs – Per Asbjørn sjekker dette opp. For 

øvrig er dette er slik vi har praktisert dette. 

AKTIVITETSKALENDER – terminliste for aldersbestemte klasser 

Se lysbilde for oversikt.  

• På landsfinalen er det delte klasser  for 13 og 14 og en klasse for 16 år. 

• ECO – Et ønske at kretsen tar ansvar for felles opplegg mht overnatting  - AK tar med seg 

dette ønske i videre planlegging  
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SAK 4: Barmarkssamlingene 2019 

• Se lysbilder for oppsummering.  

• En samling ble avlyst etter ønske fra foreldrene.  

• Samlingen i Førde ble amputert pga andre aktiviteter.  

• Tilbakemelding om at årets gjennomføring ikke har vært god nok pga for lite oppfølging 

og kontinuitet mht til trenere.   

• Vegen videre hva gjør vi framover – Innspill/spm 

o Bør knytes til andre aktiviteter for å gjøre det enda mer sosialt, som for eksempel 

gå Via Ferata, surfing i Hoddevika osv 

o Skal det ha noe verdi så må vi komme i gang om våren. For sent å starte opp i 

september. Dette vil kunne gi utøveren noe jobbe med over sommeren. Viktig at 

ungene ikke tror at 3 samlinger er godt nok. 

o Gjerne gjennomføre fysisk testing for de eldst (ble nevnt både u12 og u16) på 

våren med oppfølging i september. Det krever at man ha en trener som har litt 

peiling, og som kan legge rammer for en månedsplan. Elles lite hensikt med test. 

Da må vi også ha kontinuitet i trenerkabal for å få til god oppfølging.  

o Kva med Førde som allerede har et veldig godt opplegg, kunne det være en ide å 

involvere dem i større grad, samt også benytte deres ressurser?  

o Viktig at disse samlingene blir en rekrutteringsplass, og ikke begrenses til kun de 

eldste. Dette vil i såfall kreve flere trenere.  

AK tar med seg alle de gode innspillene i arbeidet med neste års planlegging av 

barmarkssamlingene.  

 

SAK 5: Samlingsplan 2019-2020 

Se eget exel-ark.  

• Dersom manglende snø på Ål så vil samlingen bli flyttet til Kvitfjell.    
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• Krevende med så mange 2 dagers samlinger før jul – blir mye kjøring, hva med heller å 

gjennomføre 4-dagers samling? Utfordringen er trenerkapasitet. Kan vi kjøpe de fri, kan 

vi henge oss på andre klubber? 

• Blir det gode forhold hjemme så flyttes samlinger til lokale anlegg 

• Kva er førjulscup på Geilo? Gjelder for hele landet, og er SL og SSL. Og vil være for 

spesielt interesserte.  

• Kva med julehelgen – blir det lagt opp til noe felles? Viktig at klubbene legger ut hvor og 

når de trener i romjulen.  

• Det er lagt opp til en samling hvor målgruppen er «Alle» før jul. Flere mener det er viktig 

å få gjennomført denne samlingen, og bør den da flyttes til et senere tidspunkt i 

desember for å sikre at det er snø? 

AK tar innspillene med seg i den videre planlegging av samlingene. 

 

SAK 6: Overnatting samlinger 

Se egen exel-fil, og hvor vi legger opp til å være mye på Ål. 

• Haugen viser til at de har leid hytte når de har vært på Ål. Kan være kostnadskrevende å 

bo på hotell. Er det flere som kan ha interesse for et slikt opplegg? Og at kretsen kan 

legge til rette for valg? Må huske på signaleffekten ved å velge noe annet enn det som 

det er lagt til fra kretsen sin side.  

•  må vel være enten eller, ellers mye ekstraarbeid for kretsen - Vi bør anstrenge oss for å 

bo samlet, vi er ikke så mange, og viktig å bygge fellesskap, og for mange er det sosiale 

like viktig som det å stå på ski. Vi må strekke oss for å velge det billigste alternativ. Hvor 

mange snakker vi opp 15-20 stk.   

 

SAK 7: «Foreldrekort» samlinger 

Se lysbilde.  

• Tanken er 1 foreldre per 5 utøvere og dermed 2-3 foreldre kort på hver samling som 

dekkes av fellesfaktura. Bytte på å gjøre jobb i bakken.  
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• Selvfølgelig lov å bidra mer viss man ønsker det, men må da dekke kort selv, holdes da 

utenfor fellesfaktura.  

• Alle var enige om at dette var en god måte å gjøre det på. 

 

SAK 8: Ordninga subsidiert heiskort til aktive utøvere 

• Jølster og Hodlekve er med på same ordning som i fjor. Hver klubb må snakke med sin 

heis for å få disse med. Dette er ikke en jobb for AK.  

• Haugen spør hva denne ordningen innebærer – alle heisene skal ha fått denne infoen for 

2 år siden – en avtalt sponset pris for årskort.  

• AK bør jobbe for et årskort for aktive som kan brukes i alle anleggene i Sogn og Fjordane. 

• Det er ikke tatt stilling til dag eller i hvilket anlegg for fellestrening for kretsen. 

 

SAK 9: Terminlista 2019-2020  

Se exel-ark. 

• 19.01 i Førde – Blir presisert at dette er et renntilbud for de yngste, da de eldste er på 

ECO. 

• Rennet som er satt opp i Stryn 26.01 flyttes til 16.02, da det ser ut til at Bavallsennet på 

Voss vil bli arrangert 26.01. 

•  KM flyttes til 7. og 8. mars. 

• I år blir det 4 kvalikrenn (mot 3 i fjor), og det betyr flere renn. 

• Legger samlingsdag i tilknytning til renndag. Men kunne man tenke seg flere renn på 

same dag, eller også trening i etterkant av rennet, så kunne det muliggjøre at man kunne 

ha renn både lørdag og søndag. Dette vil fort komme i konflikt med heisens ønske om å 

ha bakken åpen for publikum, 

• Har ledige helger i slutten av mars og begynnelsen av april, så er det klubber som kunne 

tenke seg å arrangere renn for de yngste så er det mulighet for det. 

• Young attacking vikings: Et rekrutteringstiltak og bør legges tidlig i sesongen. Klubber 

som er blitt spurt er Førde (takket ja), Stryn (takket ja) og Hafslo.  
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• Haugen kunne tenke seg flere renn i begynnelsen av sesongen, dette for å få med så 

mange som mulig. Er en utfordring at mange renndestinasjoner krever veldig tidlig 

avreisetidspunkt, og som kan være en grunn til at flere velger ikke å reise. 

• Sogn og fjordane leikane er lagt til same dato som breddesamling i fart på Hafjell. Det er 

ikke bare gode erfaring fra sistnevnte, og som også er spilt inn til Skiforbundet. Så derfor 

er ikke arrangementet på Hafjell «frontet» i terminlisten.  

Justert plan blir sendt ut. 

 

SAK 10: Økonomi/marked 

Se lysbilde med oversikt over avtaler og utløp. 

• Viktig at vi profilere nåværende samarbeidspartnere ihht avtale, både ved arrangement 

og samlinger. Har man jakker som profilerer Frydenbø må dette dekkes over, og byttes 

ut med Bilhuset Førde. Merke som kan strykes på, fås ved å kontakte Ingrid.   

• Gjennomgang av regnskap -  Ligger an til å holde budsjettet for i år. Ingen spm til 

budsjett/regnskap. 

 

EVENTUELT:  

• Kretstrener neste år- situasjonen er at Anders har fått ny jobb, og usikkert hvor fleksibel 

han er. han har midlertidig dialog med Bjørnar Neteland, som mulig bidragsyter. Eilert er 

fortsatt med, så vi skal klare å sy sammen et opplegg også for neste år. 

• Neste år vil det i utgangspunktet være AK som tar ansvar for planlegging av og sikre 

nødvendig utstyr til samlingene. 

• AK gav info på kven som har ansvar for kva i styret. 

Roger Ellingsund og Peder Felde – sportslig ansvarlig 

Nina Munthe Olsen – Utdanning/utviklingsansvarlig og medlem anleggskomiteen 

Erik Solheim–Økonomi/sponsor ansvarlig og Rekruttering ansvarlig 

Magne Hofslundsengen - Terminlisteansvarlig 
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• Det er ønske om at det gjennomføres TD-kurs og gjerne også  «oppfriskningkurs» for 

TDer. 

• Forslag om å samle foreldre på en samling hvor man kan gi nyttig info for eksempel til 

rennregler, portvaktregler mv.  

 

Vel hjem! 

  

Ref. Nina Munthe Olsen 

 


